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Beste griffie,

Ik wil graag nog even een vraag stellen in het vragenkwartier, vanavond ABZ. 

In de ABZ vergadering van 13 september jl. heeft de PAB in de persoon van dhr Verweij aandacht 
gevraagd voor de de afvaloverlast bij de Bethlehemkerk. Ook het OP heeft in die periode schriftelijk 
aandacht gevraagd voor deze situatie.  Nu begreep ik via een buurtbewoner dat het afvalprobleem op 
het kerkplein niet is gewijzigd.
Hij mailde mij het volgende: 

“De situatie rondom het afval op het kerkplein is niet gewijzigd. Nog steeds komen 
medewerkers van de gemeentereiniging elke ochtend de rommel opruimen. Eerst een 
medewerker die het grove vuil meeneemt, daarna een veegwagen. 
Vorige week zondag, dat was 7 november,  was het zoveel dat de kerkgangers van de 
Bethlehemkerk het plein eerst zelf maar hebben schoongemaakt.”

Op 13 september is er een toezegging gedaan dat de wijkcoach/wijkagent hierin een rol zou gaan 
spelen richting deze groep, om het probleem op te lossen. 

Wij hebben de volgende vragen richting de portefeuillehouder. 
* Waardoor lukt het (nog) niet om met elkaar in een andere/betere situatie terecht te komen?
* Welke acties zijn er tot nu toe gepleegd?
* In hoeverre komt handhaving of de politie in beeld om, wanneer noodzakelijk, proces verbaal op te 
maken?

Met vriendelijke groet,

Jaco van Erk
CU-fractie 
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